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کارگران ساختمانی در انتظار سقفی از امید 

پرداخت ۱۵۱ میلیارد تومان 
تسهیلات قرض الحسنه ازدواج

سهام ۳۵۰ واحد صنعتی 
کوچک و متوسط در فرابورس 

عرضه می شود

دستگیری اعضای باند 
سارقان سیم برق در تاکستان

نماینده قزوین در مجلس:

 انتقال آب سد طالقان به قزوین 
تسریع شود

نماینده مردم قزوین در مجلس شــورای اســامی گفت: روند اجرای طرح انتقال آب سد طالقان به 
قزوین باید تسریع شود.

مجمع نمایندگان استان در مجلس شــورای اسامی با موضوع بررســی چالش ها و فرصت ها در بخش تامین 
و توزیع آب شرب، ایجاد و ارتقای شــبکه و تصفیه خانه های فاضاب در شهرها و روســتاها در شرکت آب و 

فاضاب استان ...

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین:

سلامت و درمان مردم 
را سیاسی نکنیم
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قزوین

دعوت مجمع عمومی عادی  به طور فوق العاده 

                    هیئت مدیره شرکت تعاونی

بدینوسیله  از کلیه  اعضای محترم  شرکت تعاونی  کشت و صنعت  آبیاران دعوت به عمل 
می آید  تا در مجمع عمومی عادی   به طور فوق العاده  نوبت  اول  که روز یکشـــنبه  مورخ 
98/06/24 راس ساعت  19 در محل دفتر  شرکت  تعاونی تشکیل می گردد  با در دست 

داشتن برگه  سهام  یا دفترچه  عضویت  و کارت ملی  حضور به هم  رسانند.
 ضمنا  طبق ماده 19 آیین  نامه  تشـــکیل مجامع عمومی  مصوب 1387/03/09 هریک 
اعضای تعاونی  می تواند  نماینده تام  الاختیار )از میان اعضای  تعاونی  و یا خارج  از آن( برای 
حضور در مجمع و اعمال رای  تعیین  نماینده تعداد  آرای وکالتی  هر عضو حداکثر 3  رای  

و هر شخص  غیر عضو یک رای خواهد بود . 
ضمنا وکالتنامه های عادی می بایست با حضور وکیل و موکل یک روز بعد از انتشار آگهی 
مذکور تا یک روز قبل از تشکیل مجمع به غیر از ایام تعطیل از ساعت 13 الی 19 در محل 
شرکت تعاونی به نشانی : قزوین میدان امام ، بلوار شهید باهنر ، مجتمع پذیرایی آبیاران  
تنظیم و توسط هیئت مدیره و بازرس تایید شود و مجوز ورود  به مجمع صادر گردد، در غیر 
این صورت وکالتنامه رسمی حضور در مجمع می بایست به تایید یکی از دفترخانه های 
اسناد رسمی رسیده باشد. همچنین کســـانی که داوطلب تصدی سمت بازرس تعاونی 
هستند تا تاریخ 1398/06/15 فرصت دارند با مراجعه به دفتر تعاونی به نشانی فوق الذکر 

نسبت به ارائه مدارک و تکمیل فرم پذیرش کاندیداتوری اقدام نمایند.

* دستور جلسه : 
1- گزارش هیئت مدیره و بازرس

 2- طرح تصویب صورتهای مالی سال 1397 و اخذ تصمیم نسبت به سود 
3 - تعیین خط مشی و برنامه تعاونی و تصویب بودجه سال  1398

 4  - تعیین و تصویب پاداش اعضای هیئت مدیره و بازرس
 5 - انتخاب بازرس اصلی و علی البدل برای مدت یک سال.                                 

ولادت با سعادت حضرت امام موسی کاظم)ع( را تبریک می گوییم
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نماینده مردم قزوین در مجلس شــورای 
اسامی گفت: روند اجرای طرح انتقال آب 

سد طالقان به قزوین باید تسریع شود.
مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای 
اســامی با موضــوع بررســی چالش ها 
و فرصت ها در بخش تامیــن و توزیع آب 
شــرب، ایجاد و ارتقای شــبکه و تصفیه 
خانه های فاضاب در شــهرها و روستاها 
در شرکت آب و فاضاب اســتان قزوین 

برگزار شد.
داوود محمدی نماینده مردم قزوین، البرز 
و آبیک در مجلس شورای اسامی در این 
جلســه گفت: معدل کار در آبفای شهری 
و روستایی قابل قبول اســت و مهمترین 
اولویت تکمیل پروژه انتقال آب شــرب از 

سد طالقان است.
وی افزود: برای ارتقاء سیستم جمع آوری 
و تصفیه فاضاب قزوین و شــریفیه باید 

اعتبار مورد نظر را تامین کرد.
محمدی اســتفاده  از بودجه تبصره ۸ را در 
اصاح شــبکه آب بافت فرسوده را مهم و 

اجرایی عنوان کرد.

رئیس مجمع نمایندگان استان در مجلس 
شورای اســامی هم در این جلسه گفت: 
فرونشست زمین، بافت فرسوده و بهسازی 
شــبکه های آب شــرب را باید به صورت 

علمی در بودجه در نظر گرفته شود.
سیده حمیده زرآبادی نماینده مردم قزوین 
در مجلس شورای اســامی گفت: انتقال 
آب از سد طالقان برای مصارف شرب برای 
بهبود کمی و طعم آب شــهر آبیک بسیار 

مهم است.
وی تصریح کرد: مجمع نمایندگان استان 
برای ایجــاد هماهنگی هــای لازم و نیز 
پیگیری بودجه، آمادگی برگزاری جلسات 
مربوط بــه پروژه های تامیــن و توزیع آب 

را دارد.
بهمن طاهرخانی نماینده مردم شهرستان 
تاکســتان هم در این جلســه، آبرسانی به 
روســتاها را با توجه به بازگشت جمعیت، 

مهم ارزیابی کرد.
داراب بیرنونــدی مدیرعامل شــرکت آب 
و فاضاب اســتان نیز گفت: ۱۰۰ درصد 
جمعیت شهری در ۲۶ شهر با جمعیت ۹۸۰ 

هزار نفر تحت پوشش آبرسانی ۲۴ ساعته 
قرار دارند.

وی افزود: آب شرب جمعیت شهری توسط 
۱۷۳ حلقه چاه و به وســیله ۲۱۹۷ کیلومتر 

شبکه و خطوط انتقال آبرسانی می شود.
بیرنوندی تصریح کرد: همچنین ۶۴ درصد 
جمعیت شــهری با واگذاری بیش از ۲۵۰ 
هزار انشعاب و با ۶ باب تصفیه خانه، تحت 
پوشش شبکه جمع آوری، انتقال و تصفیه 

فاضاب خانگی قرار دارند.
وی احداث و توســعه۲۵ کیلومتر شــبکه 
آب و ۲۴ کیلومتــر خطوط انتقــال، حفر 
۸حلقه چــاه و تجهیز ۸ حلقه چــاه دیگر، 
احداث ۱۵ هــزار مترمکعب مخزن، ارتقا و 
تکمیل تصفیه قزوین و تاکســتان، احداث 
تصفیه خانه های فاضاب شهرهای شال، 
شــریفیه و آبگرم و توسعه شــبکه و خط 
انتقال فاضاب به میــزان ۲۵ کیلومتر را 
از جملــه برنامه ها و اولویت کاری ســال 
۱۳۹۸ شرکت آب و فاضاب استان قزوین 

عنوان کرد.
بیرنونــدی،  اجرای کامل طرح آبرســانی 

شرق قزوین، تکمیل آبرسانی به محمدیه و 
مهرگان، تکمیل آبرسانی به آبیک، تکمیل 
و ارتقــای تاسیســات فاضــاب قزوین، 
تاکســتان و آبیک را از دیگر برنامه های در 

دست اقدام این شرکت برشمرد.
وی در ادامه تعداد روستاهای تحت پوشش 
را ۵۰۶ روستا عنوان کرد و افزود: شاخص 
بهره مندی از آب شــرب سالم در روستاها 

بیش از ۸۶ درصد است.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضاب استان 
قزوین تداوم آبرسانی ســیار به روستاهای 
کم آب و احداث ۲۰ مجتمع آبرســانی را از 

اهم برنامه های در دست اقدام عنوان کرد.

فرمانده انتظامی استان قزوین از دستگیری اعضای باند سارقان سیم برق و کشف ۲۰ 
فقره سرقت در این خصوص در شهرستان تاکستان خبر داد.

سردار مهدی حاجیان اظهار داشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت سیم برق در اطراف 
روستاها و شهر تاکستان شناسایی و دستگیری سارقان در دستور کار ماموران کانتری 

۱۲ قرار گرفت. این مقام ارشد انتظامی ادامه داد: ماموران با انجام تحقیقات لازم متوجه 
شدند سردسته باند پیش از این به علت ارتکاب سرقت دستگیر و روانه زندان شده بود 
که با انجام اقدامات فنی و اطاعاتی هماهنگی های انجام شده با مقامات قضایی وی 
در یک اقدام پلیسی دستگیر شد. فرمانده انتظامی استان قزوین افزود: متهم در بازجوئی 

فنی ماموران به ۲۰ فقره ســرقت سیم برق با همدستی یک ســارق دیگر و فروش به 
یک مالخر اعتراف کرد.سردار حاجیان با اشــاره به اینکه در یک عملیات ضربتی دیگر 
همدستان سارق دستگیر شــدند تصریح کرد: متهمان پس از اعتراف به بزه ارتکابی با 

تشکیل پرونده قضایی جهت سیر مراحل قانونی تحویل مراجع قضایی شدند.

دستگیری اعضای باند سارقان سیم برق در تاکستان

 معاون سازمان صنایع کوچک و شــهرک های صنعتی ایران گفت: با 
هدف تامین مالی وتقویت صنایع کوچک با اقدامات انجام شــده سهام 

۳۵۰ واحد صنعتی کوچک و متوسط آماده عرضه در بورس شده است.
در مراسمی با حضور سعید زرندی معاون طرح و برنامه وزارت صمت، 
اصغر مصاحب معاون ســازمان صنایع کوچک کشور، داوود محمدی 
و ســیده حمیده زرآبادی نمایندگان استان در مجلس شورای اسامی، 
زاهدی استاندار، سعید نبیل رئیس ســازمان صمت استان، حمیدرضا 
خانپــور مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی اســتان قزوین و 
جمعی از صنعتگران، اولین رویداد نمایشــگاهی رفع نیازهای فناوری 
صنایع کوچک و متوسط منطقه ای اســتان قزوین با محوریت شرکت 
شهرک های صنعتی استان قزوین در محل دائمی نمایشگاههای بین 

المللی قزوین گشایش یافت.
اصغر مصاحب در این مراسم اظهارداشت: از ســال ۸۴ فعالیت صنایع 
کوچک در کشور آغاز شد و سال۹۰ به صورت سازمان توسعه ای تلقی 
می شود و از برنامه چهارم رویکرد توســعه صنعتی در کشور نمایان شد 

و شکل گرفت.  
وی اضافه کرد: در سالهای اخیر بیشتر رویکرد زیرساختی و ورود دولت 
به صنایع شدت گرفت و با مشارکت بخش خصوصی از نظام شبکه ای 

تاش شد نقش بخش خصوصی بیشتر شود.  
مصاحب تصریح کرد: در بحث فناوری و توسعه رویکرد وزارت صنعت 
جدی است و در این راســتا برنامه ریزی لازم صورت گرفته تا بتوانیم 

این بخش را فعال کنیم.
وی اظهارداشت: توســعه صنعتی و فناوری از مســایل مهم در صنایع 
کوچک برای حضور آنها در بازارهای بین المللی اســت و در این زمینه 

باید حمایت ها جدی باشد تا کارها شتاب گیرد.
مصاحب یادآورشد: تامین مالی به شــکل جدید و با روش های نوین را 
در صنایع کوچک و متوســط دنبال می کنیــم و رویکرد وزارت صنعت 
حرکت به سمت توسعه فناوری است و در این راستا نیازهای فناورانه را 

پیگیری می کنیم تا بتوانیم برای تامین آن اقدام کنیم.
معاون سازمان صنایع کوچک ســازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتــی ایران تصریح کــرد: پیگیــری نیازهای فناورانــه، برگزاری 
رویدادهای اســتارت آپی در اولویت اســت زیرا باور داریم باید پیوند 
اقتصاد دانش بنیان در کشــور مهیا شــود و مراکز پژوهشی کشور به 

سمت فناوری بروند.

وی اضافه کرد: اگر دانشــگاه بخواهد در گردونه کارآفرینی باشد باید 
رویکرد فناورانه داشته باشــد و واحدهای کوچک در مسیر صادرات و 

حضور در بازارهای بین المللی حرکت کنند.
مصاحب تصریح کرد: یک لایحه از سوی شــورای گفتگو به مجلس 

داده خواهد شد تا ازظرفیت واحدهای کوچک حمایت شود. 
معاون سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران اضافه کرد: 
رویکرد تامین مالی در صنایع کوچک از مهمترین دغدغه هایی اســت 
که برای آن اندیشــه کرده ایم به همین حضــور در فرا بورس را جدی 
گرفته ایم و در حال حاضر ســهام ۳۵۰ واحد آمــاده عرضه در بورس 

است.
وی اظهارداشــت: اتفاق نادر دیگری که رقم خورده مدل تامین مالی 
مولد است که در دستور کار قرار گرفته و از طریق سامانه سکاک بیش 
از ۲۳ میلیارد تومان در ۷ اســتان برای واحدهای کوچک تامین شد که 
نگاه ما این است که سرمایه مورد نیاز واحدهای کوچک را تامین کنیم 

تا شفافیت مالی هم محقق شود.
مصاحب تصریح کرد: نهضت ســاخت داخل به عنــوان یک رویکرد 
و اصل مهم در ســال جاری عملیاتی خواهد شــد و عاوه بر نیازهای 
محصولاتی، نیازهای فناورانه نیز شناســایی شــده که در این راستان 
برای تامین نیازها ۳۳ میلیارد ریال تفاهم نامه منعقد شــده اســت که 
امیدواریم این نمایشگاه هم نتایج خوبی داشــته باشد و به عقد قرارداد 

منجر شود.
وی بیان کرد: در حوزه فناوری و مالی همه بایــد کمک کنند تا رونق 

تولید محقق شود.

سهام ۳۵۰ واحد صنعتی کوچک و متوسط 
در فرابورس عرضه می شود

ضمیمه رایگان 2
روزنامه دراستان 

قزوین

نماینده قزوین در مجلس:

 انتقال آب سد طالقان به قزوین تسریع شود

معــاون سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
استانداری قزوین از پرداخت ۱۵۱ میلیارد 
تومان تسهیات قرض الحسنه ازدواج در 

چهار ماهه نخست امسال خبر داد.
منوچهر حبیبی اظهــار کرد: از فروردین تا 
پایان تیر ســالجاری، بیش از ۵ هزار فقره 
تسهیات قرض الحســنه ازدواج توسط 
بانک های عامل در استان قزوین پرداخت 

شده است.

وی با بیان اینکه هیچگونه مشــکلی در 
پرداخــت تســهیات ازدواج جوانان در 
اســتان وجود ندارد، تصریح کرد : مجموع 
اعتبار قرض الحسنه اســتان حدود ۴۷۳ 
میلیارد تومان است که ۵ هزار و ۳۴ نفر در 
چهار ماهه نخست سال موفق به دریافت 

تسهیات ۳۰ میلیون تومانی شده اند.
حبیبی با بیان اینکــه تاکنون بیش از ۱۵۱ 
میلیارد تومان تســهیات پرداخت شده و 

۱۰ هزار و ۷۲۵ نفر در صف انتظار هستند، 
تاکید کرد : دولت به صــورت متمرکز در 
تاش اســت تا برای تامین ضمانت وام 
ازدواج تسهیل لازم را انجام دهد که با این 
اقدام کمک بسیاری به زوج های جوان در 

این زمینه خواهد شد.
معاون اســتاندار قزوین اظهار داشت: در 
مجموع و بــا توجه به اعتبــارات اباغی، 
۳۲ درصد تسهیات قرض الحسنه ازدواج 

در چهار ماهه نخســت سال پرداخت شده 
است.

پرداخت ۱۵۱ میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه ازدواج 

خبر

ساختمان جدید امور مالیاتی 
شهر محمدیه افتتاح شد 

در مراسمی با حضور امیدعلی پارسا رئیس سازمان 
امور مالیاتی کشــور ســاختمان جدید امور مالیاتی 

شهر محمدیه با ۴۹ میلیارد ریال هزینه افتتاح شد.
در مراسمی با حضور امیدعلی پارسا رئیس سازمان 
امور مالیاتی کشــور، منوچهر حبیبی معاون سیاسی 
امنیتی اســتانداری، ابوالفضل یاری رئیس سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان، مصطفی پور امیدی 
مدیرکل امور مالیاتی اســتان، نصیری سرپرســت 
فرمانداری البرز، مریم نخســتین شهردار محمدیه 
و جمعی از مسئولان محلی از ساختمان جدید امور 

مالیاتی در شهر محمدیه بهره برداری شد.
این ساختمان با ۳۷۳ متر مربع مساحت در ۵ طبقه با 
۱۱۷۵ متر مربع زیربنا احداث و تجهیز شده و برای 
آن ۴ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان هزینه شده است.

با بهره برداری از این ساختمان طرح جامع مالیاتی 
در این شهر عملیاتی شد.

با سیستم آناین ایجاد شــده در این اداره مودیان 
می توانند بدون حضور در اداره و از طریق ســامانه 
تعیین شده و نیز تلفن همراه پرونده الکترونیک خود 

را تکمیل و مالیات شان را پرداخت کنند.
مصطفی پور امیدی مدیرکل امور مالیاتی اســتان 
قزوین در مراسم افتتاح گفت: استان قزوین پایلوت 
اجرای طرح جامع مالیاتی است و این طرح در شهر 
محمدیه به صورت ۱۰۰ درصد اجرایی شــده است.

وی بیان کرد: با اقدامات انجام شــده و اســتفاده از 
سیســتم جامع مالیاتی، نقل و انتقال سنتی که در 
گذشته در ۱۰ روز صورت می گرفت در حال حاضر 

در ۴۸ ساعت یا حداکثر در سه روز انجام می شود.
پور امیدی یادآورشــد: همچنین بررسی پرونده ها 
در تجدید نظر از ۱۲۰ روز بــه ۲۰ روز کاهش یافته 

است. 
مدیرکل امــور مالیاتی اســتان قزوین افــزود: در 
سال گذشــته بیش از ۲۵۵ میلیارد تومان از محل 
ارزش افزوده به دهیاری ها و شهرداری های استان 
قزوین پرداخت شــد که در توســعه مناطق بسیار 
موثر بوده است.وی گفت: احداث ساختمان مجهز 
در شهرستان البرز و شــهر الوند و شهر محمدیه به 
تســریع در امور مردم و تکریم ارباب رجوع کمک 

خواهد کرد.

با حضور امام جمعــه محمدیه  ، محمد  
نصیری  سرپســت فرمانــداری البرز ، 
سرهنگ طاهرخانی  فرمانده سپاه البرز  
و مریــم نخســتین  شــهردار محمدیه 
مراســم تجلیل از آزادگان ســرافراز  در 

محمدیه  برگزار شد. 
شــهردار محمدیه اظهار داشت: ضمن 
تکمیل طرح های نیمــه تمام، ۱۴ طرح 
مهم عمرانی و خدماتی شهر محمدیه در 

هفته دولت افتتاح و کلنگ زنی می شود.
 مریم نخســتین شــهردار محمدیه در 
این مراسم با گرامیداشــت سالروز ورود 
آزادگان بــه کشــور گفــت: تجلیل از 
آزادگان کمترین کاری است که در این 
ایام می توانیم انجام دهیم تا دین خود را 
به این اسطوره های ایستادگی و مقاومت 

ادا کنیم.
نخستین با اشاره به برخی طرح های در 
حال اجرا در شهر محمدیه اظهارداشت: 
با همراهــی شــورای شــهر علیرغم 
محدودیت های مالــی و درآمدی پروژه 
پارک دوازده هکتاری درون شــهری در 

شرق شــهر در دست اجراســت و برای 
رفع مشــکل تامین آب منطقه هفت که 
بیش از ۷۰ هکتار است و می تواند منبع 
درآمد خوبی برای شهرداری باشد اقدام 
کرده ایم تا مشکات ثبتی آن حل شود 
و بزودی از سوی شهرداری برای ساخت 

واحدها جواز صادر خواهد شد.
نخستین گفت: منطقه هشت نیز بزودی 
در دســتور کار قــرار خواهــد گرفت و 
شهروندان باید در جریان همه امور قرار 
گیرند و با اطاع رســانی شفاف از رانت 

خواری جلوگیری خواهیم کرد.
نخســتین تصریح کرد: مشکل مجتمع 
تجاری مروارید در حال پیگیری اســت 
و درصورت موافقت مالک زمین و قبول 
زمین معوض، مشکل این مجموعه حل 

خواهد شد.
وی در خصوص نیاز شــهر محمدیه به 
بیمارســتان هم گفــت: هرچند کلنگ 
ســاخت بیمارستان خیریه ســجادیه به 
زمین زده شد اما با مشکاتی مواجه شده 
که نسبت به تغییر مکان اقدام شده است 

و این موضوع پیگیری می شود.
شــهردار محمدیه اظهارداشت: موضوع 
دریافت  عوارض از شهروندان محمدیه 
و مهرگان موجب اعتراض و انتقاد مردم 
شــده و این که هنوز بــرای جابجایی 
دوربین های ثبت تردد اقدام نشده ما نیز 

گایه داریم.
وی اضافه کرد: امیدواریم مســئولین با 
توجه به حقوق عامه شهرواندان به فکر 

حل این مشکل باشند.
نخســتین گفت: یکــی از اولویت های 
ما پــس از رای اعتماد شــورای شــهر 
تکمیــل طرح هــای نیمه تمامــی بود 
که ســرمایه های مردم اســت و چون 
شــهرداری با پول مردم اداره می شــود 
باید در هزینه کرد اعتبارات دقت کرده و 
با اولویت بندی طرح ها نسبت به اجرای 

پروژه ها همت کنیم.
وی یادآورشــد: پارک شهر از طرح هایی 
بود که بیش از ۱۰ میلیــارد تومان برای 
اجرای آن هزینه شده بود که ۶ میلیارد و 
۵۰۰ میلیون تومان آن را تامین کردیم و 

بوستان بانوان و دارالقرآن نیز از کارهای 
مهمی است که در حال اجراست.

نخســتین گفت: درآمدزایی بــرای ما 
اهمیت زیــادی دارد و در شــرایطی که 
وضعیت اقتصادی مناسب نیست و همه 
شــهرداری ها با بحران مالی مواجهند با 
تشکیل اتاق فکر در صددیم پروژه های 
کوچک را که نیاز مردم است و می تواند 
شــهروندان را به آینده امیدوار کرده و با 
شــهرداری همراه کنــد در اولویت اجرا 

قرار دهیم.
شــهردار محمدیه تصریح کرد: در کنار 
خدمــات زیربنایــی به دنبــال خدمات 
روبنایــی مانند روکش آســفالت معابر، 
جدول گذاری، مبلمان شــهری، تامین 

روشنایی مناطق هستیم.
نخســتین ادامه داد: با افزایش جمعیت 

شــهری نیازمند طرح جامع جدید شهر 
محمدیه هســتیم و جاده مهــرگان به 
کورانه و قزوین نیز در حال پیگیری است 

تا با تامین اعتبار عملیاتی شود.
شهردار محمدیه اضافه کرد: در مهرگان 
بیش از ۵۰ هزار نفر ســکونت کرده اند 
و این جمعیت در ســالهای آینده به ۱۲۰ 
هزار نفر خواهد رسید و باید برای تامین 

نیازهای آن تدبیر کنیم.
وی گفــت: کلنگ زنی ایســتگاه آتش 
نشــانی در مهرگان، بوســتان بانوان و 
ساخت فرهنگسرا و زمین های ورزشی از 

دیگر برنامه های پیش بینی شده است.
در پایان این مراســم از سوی شهرداری 
و شــورای شــهر قزوین از ۱۰ آزاده به 
نمایندگی از ۱۰۶آزادگاه ســرافراز شهر 

محمدیه  تجلیل  شد.   

در شهر محمدیه؛

  14 پروژه عمرانی و خدماتی افتتاح 
و کلنگ  زنی  می شود 

سومین جشنواره فرهنگ کهن 
ایرانی برگزار می شود

علی اصغر حاجی محمدی مدیرعامل این شــرکت 
اعام کرد: به مناسبت فرا رسیدن عید سعید غدیر و 
هفته فرهنگی قزوین، جشنواره فرهنگ کهن ایرانی 
همزمان با نمایشگاه سوغات،صنایع دستی و هدایا از 
تاریخ ۲۸ مرداد لغایت ۱ شهریور به مدت پنج روز در 
محل دائمی نمایشگاه های بین المللی استان قزوین 

برگزار خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت نمایشگاه های بین 
المللی اســتان قزوین، وی افزود : ۷۰ تولیدکننده و 
عرضه کننده  از استان های مختلف نسبت به معرفی 
و عرضه محصولات خود خواهنــد پرداخت.حاجی 
محمدی تصریح کرد: ایجاد بســتر مناسب بمنظور 
آشنایی هرچه بیشــتر مردم با ســوغات و هدایای 
اســتان های دیگر،معرفی توانمندیهای اســتانها در 
زمینه صنایع دســتی و آشــنایی بازدیدکنندگان با 
فرهنگ آداب و ســنن مناطق اســتان های شرکت 
کننــده از جمله اهــداف برگزاری این جشــنواره و 
نمایشــگاه است. این مســئول یادآور شد: همچنین 
آئین های محلی و ســنتی اســتان های هرمزگان 
، آذربایجان شــرقی و کردســتان در مدت برگزاری 
اجــرا خواهد شــد.مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه 
های بیــن المللی اســتان قزوین در پایــان افزود : 
جشــنواره فرهنگ کهن ایرانی همزمان با نمایشگاه 
ســوغات،صنایع دســتی و هدایا در مدت برگزاری 
از ســاعت ۱۷ الــی۲۳ در محل دائمی نمایشــگاه 
های بین المللی اســتان قزوین واقــع در بلوار امام 
خمینی)ره(،جنب صدا و ســیما جهت بازدید عموم و 

همشهریان عزیز برگزار خواهد بود.

اتمــام عملیــات عمرانی »پل 
طبیعت« تا پایان شهریور

 ســید محمد علمــی، معــاون فنــی و عمرانی  
شــهرداری قزوین  گفت: پیاده راه غیر همســطح 
طبیعت در ســال گذشــته با هدف برقراری مسیر 
اتصال شــرق به غرب جــاده ســامت، تقویت 
فرهنگ پیاده روی و دوستی انســان با طبیعت و 
ایجاد خاطره شهری و با اعتباری بالغ بر ۱۴میلیارد 
ریال در دستور کار  این معاونت قرار گرفت. معاون 
فنی و عمرانی شــهرداری با اشــاره به پیشرفت 
فیزیکــی ۹۴ درصدی این پروژه افــزود: عملیات 
اجرایی رمپ شرقی و عرشــه پل به پایان رسیده و 
در اختیار سازمان زیباســازی قرار گرفته است.وی 
ادامه داد: بتن ریزی رمپ غربی در حال انجام است 
که تا کمتر از یک ماه دیگر به اتمام می رسد و برای 
نصب المان در اختیار سازمان زیباسازی شهرداری 

قرار می گیرد.

انجام تعهدات راه و شهرسازی در طرح ساماندهی امامزاده حسین)ع(
مدیرکل راه و شهرسازی استان قزوین گفت: راه و شهرسازی ۷۲ 
درصد از تعهدات خود را در طرح ســاماندهی امامزاده حسین )ع( 

انجام داده است.
مســعود حق لطفی اظهار کرد: راه و شهرســازی تــا کنون ۲۲۰ 
میلیارد ریال، معــادل ۷۲ درصد  برای طرح ســاماندهی امامزاده 
حسین )ع( هزینه کرده و در این خصوص با استناد به صورتجلسه 
اداره کل دفتــر فنــی، امــور عمرانی، حمــل و نقــل و ترافیک 

استانداری قزوین، از طرفین قرارداد پیشتر است.
وی افزود: کل تعهدات راه و شهرســازی از تفاهــم نامه منعقده 
میان اســتانداری، راه و شهرســازی، شــهرداری قزوین، میراث 
فرهنگی و اداره کل اوقاف، ۳۰ میلیارد تومان بوده که با استناد به 
صورتجلسه کارگروه وقف با موضوع ســاماندهی امامزاده حسین 
)ع( در هفتم مرداد امســال و همچنین گــزارش کارگزار پروژه، 
تاکنون ۲۲۰ میلیارد ریال، معادل ۷۲ درصد از ســهم خود تملک 

داشته و در این خصوص از همه طرفین قرارداد پیشتر است.

وی اضافه کرد: راه و شهرســازی همچنین آمادگــی دارد که در 
صورت ارائه اسناد از سوی شهرداری، ۸ قطعه زمین دیگر به آن ها 

واگذار کرده و کل تعهدات خود را به فرجام برساند.
مدیرکل راه و شهرســازی در ادامه عنوان کرد: بــا توجه به تاکید 
معاون عمرانی اســتانداری قزوین مقرر شــده بود که تا سال ۹۷ 
دســتگاه های مرتبط با طرح امامزاده حســین )ع( تــا میزان ۶۰ 

درصد از تملــکات خود را عملی نمایند کــه در این خصوص راه و 
شهرســازی تا پایان ۹۷، بالغ بر ۶۲ درصــد از تعهد خود را واگذار 

نمود.
دبیر ستاد بازآفرینی اســتان افزود: با توجه به پیگیری های انجام 
شده در اداره کل و همراهی وزارت راه و شهرسازی در حوزه های 
سازمان ملی زمین و مسکن و شرکت بازآفرینی شهری ایران و با 
استناد به گزارش کارگزار پروژه در سال ۹۸ نیز تملکات خود را به 

۷۲ درصد رسانده ایم.
حق لطفی در پایان خاطرنشــان کرد: اداره کل راه و شهرســازی 
همچنان پای کار اســت و همه تاش خود را برای به ســرانجام 
رســاندن پروژه ســاماندهی امامزاده حســین )ع( به کار خواهد 
گرفــت که البتــه این مهــم، مســتلزم تــاش و همراهی همه 
دســتگاه های طرف قــرارداد می باشــد که در غیــر این صورت 
پیشــرفت پروژه مطلوب نبوده و مــردم و اهالــی منطقه متضرر 

خواهند شد.

خبر
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مدیرکل آموزش و پرورش اســتان قزوین گفت: ۳۶۰ معلم از طریق آزمون استخدامی 
جذب آموزش و پرورش استان قزوین می شوند.

خیرالله رحمانی در این باره اظهار کرد: بر اساس هماهنگی های صورت گرفته با سازمان 
سنجش آموزش کشور و وزارت آموزش و پرورش امسال ۱۲ هزار نفر در سراسر کشور 
از طریق آزمون اســتخدامی ماده ۲۸ جذب آموزش و پرورش می شوند که سهم استان 

قزوین از این تعداد ۳۶۰ نفر است.وی در ادامه با اشاره به زمانبندی برگزاری این آزمون، 
خاطرنشان کرد: فرآیند ثبت نام آزمون استخدامی آموزش و پرورش از نیمه اول شهریور 
آغاز خواهد شد. داوطلبان می توانند با مراجعه به سایت سازمان سنجش آموزش کشور 
نســبت به تکمیل فرآیند ثبت نام خود اقدام کنند. رحمانی اضافه کرد: پذیرفته شدگان 
این آزمون پس از طی مراحل اســتخدامی خود از مهر ۹۸ دوره یک ساله آموزشی خود 

را در دانشــگاه فرهنگیان آغاز می کنند و از مهر ۹۹ فعالیت خــود در آموزش و پرورش 
استان قزوین را آغاز خواهند کرد.وی همچنین خاطرنشان کرد: پذیرفته شدگان آزمون 
اســتخدامی ماده ۲۸ برای تدریس در مقطع تحصیلی ابتدایی، متوسطه اول، متوسطه 
دوم، فنی حرفــه ای و کاردانش ، مربی تربیت بدنی، مربی پرورشــی، مشــاوره، معلم 

استثنایی و مراقب سامت به آموزش و پرورش استان قزوین خواهند پیوست.

۳۶۰ معلم جذب آموزش و پرورش قزوین می شوند

3 ضمیمه رایگان 
روزنامه دراستان 

قزوین

 راه انــدازی ســامانه ثبت 
اطلاعات معتــادان در مراکز 

اقامتی 
مدیرکل بهزیســتی اســتان از راه اندازی سامانه 
آماری ثبت اطاعــات بیمــاران در مراکز مراکز 
درمانی واقامتی معتادان تحت نظــارت این نهاد 

خبر داد. 
علیرضا وارثی گفت: این سامانه الکترونیکی باهدف 
یکسان سازی ثبت پرونده های درمانی معتادان در 
سراسرکشور راه اندازی شده اســت. وارثی افزود: 
تسهیل و تسریع دسترســی به اطاعات بیماران، 
امکان گزارش گیری آنایــن از پرونده ها، امکان 
دسترســی انواع خدمات پزشــکی وروانشناسی و 
مدکاری به بیماران از دیگــر قابلیت های این نرم 

افزار است.

بررســی مشــکلات محله 
دباغان در کارگروه ساماندهی 

مدیــر هماهنگــی و نظارت بر ســازمان های 
خدمات شــهری شهرداری قزوینگفت: با توجه  به 
تملک و تخریب اماک ضلع غرب امامزاده حسین 
)ع( واقــع در محله دباغان و معضات به وجود آمده 
برای ساکنان محله و در جهت تسریع ارایه خدمات، 
کارگروهی متشکل از حوزه های نقش آفرین در امر 
مرمت اراضی تملک شــده تشکیل و اولین جلسه 
آن برگزار شــد. وی افــزود: مهم ترین موضوعات 
مطروحه در جلســه لزوم پر کردن چاه های قدیمی 
موجود در محوطه، تخریــب ابنیه باقیمانده، جمع 
آوری نخاله های ســاختمانی، جلوگیری از تخلیه 
نخاله های شــهری در محل، هماهنگی با ادارات 
خدمات رســان در خصوص جمع آوری تاسیسات 
و سلب امتیازات صورت گرفته، تعیین تکلیف بنای 
تاریخی خانه مومنان، لزوم رفع خطر و ایمن سازی 
بنــای تاریخی با قید فوریــت و همچنین محصور 
نمودن آن، جمع آوری زباله و ســگ های ولگرد و 
نظارت بیشــتر واحد اجراییات بر محل و ارایه طرح 
استفاده موقت از محوطه بود که حوزه های پیگیری 
کننده و اجرایی مشــخص و مقرر شد برنامه زمانی 

معینی را ارائه کنند.

خبر

اداره کل ارتباطــات و امور 
بین الملل؛ رتبه نخســت 

ارزیابی عملکرد 
در پی اباغ ســند اهداف راهبردی و شــاخص  
کارت های امتیازی متوازن و بر اســاس نقشــه 
اهداف وظیفه ای و همچنین پایش ۶ ماهه حوزه 
های ســتادی، اداره کل ارتباطــات و امور بین 
الملل برای بار سوم به صورت متوالی، موفق به 
کسب رتبه نخست در این دوره از ارزیابی ها شد.

بر اســاس این اعام، از آنجا که پیاده ســازی 
فرایند مدیریت عملکرد، توسعه و ارتقاء عملکرد 
حوزه های مختلف و همسو نمودن آنان با اهداف 
شرکت، مســتلزم پایش، ارزیابی عملکرد و ارائه 
بازخورد به صورت مستمر است؛ عملکرد تمامی 
حوزه های ســتادی در شــاخص های راهبردی 
مرتبط، به صورت مستمر پایش شده و هر ۶ ماه 
یک بار ارزیابی حوزه های ستادی انجام می شود 
که در پی این ارزیابی هــا، اداره کل ارتباطات و 
امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران در ســه 
دوره ارزیابی اخیر، موفق به کســب رتبه اول به 
صورت پیاپی در بین ۱۴ حوزه ســتادی شرکت 
شده اســت.اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شرکت مخابرت ایران به عنوان پیشرو در عرصه 
ارتباطات، تبلیغات اثربخش، تقویت و توســعه 
برند داخلی و خارجی و فضای رسانه ای، همواره 
بر اساس مدل های اســتاندارد جهانی و تعالی 
ســازمانی برای تحقق اهداف کان ســازمان، 
حفظ حقوق مشتریان، ســهامداران و کارکنان 
فعالیت داشــته که افتخارات و رتبــه های برتر 
زیادی را طی ســال های متمــادی در میدان 
ســنجش های داوران از آن خود کرده اســت.

شایان ذکر اســت، با توجه به بنچ مارک جهانی، 
بالغ بر ۴۰۰ شــاخص در کارت هــای امتیازی 
حوزه های ستادی شرکت مخابرات ایران تعیین 
شده که عملکرد حوزه های ستادی براساس این 
شــاخص ها پایش و اندازه گیری می شود. که 
معاونت راهبرد و توسعه کسب و کار و »معاونت 
توسعه سرمایه انســانی« به ترتیب رتبه دوم تا 

سوم را کسب کرده اند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین:خبر

سلامت و درمان مردم را سیاسی نکنیم
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان قزوین 
گفت: حوزه ســامت و درمان مردم کاما 
تخصصی و حساس است و نباید با سیاسی 
بازی و حواشــی کاری جامعه پزشکان را از 
دایره خدمت خارج و مردم را دچار مشــکل 

کنیم.
منوچهر مهرام  تصریح کرد: برخی از کارها 
که کلید آن را زده ایم شاید افتتاح آن به زمان 
مدیریت ما نرسد اما برای مردم اهمیت دارد 
و به امید دعای مردم و حل مشکات آینده 
کارهای بزرگی را آغاز کرده ایم که می تواند 

نیازهای ۵۰ سال استان را پاسخگو باشد.
* دستگاههای رادیو تراپی در حال 

تهیه است
مهرام بیان کرد: مرکز رادیو تراپی در شرایط 
ســختی کلید خورد و از پیشــرفت خوبی 
برخوردار شــده و یک دســتگاه پیشرفته 
خریداری شــده کــه »های انــرژی« و از 
تجهیزات مدرن است که در گمرک در حال 

طی کردن مراحل ترخیص آن هستیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان قزوین 
تصریح کرد: برای خرید این دســتگاه رادیو 
تراپی بیــش از ۱۱ میلیــارد و ۵۰۰ میلیون 
تومان هزینه شــده و برای اجــرای کار تا 
همین وضعیت بسیار ســختی کشیده ایم و 
به اندازه ساخت یک بیمارستان از ما انرژی 
گرفته اســت.  وی اضافه کرد: در خصوص 
بیمارستان سجادیه متاســفانه شبهه ایجاد 
کردند و آنقدر مسائل سیاسی شد که سرمایه 
گذاران هم منصرف شدند و قرار شد مکان 
دیگری برای این کار اختصاص داده شود و 
کسانی که کار را تعطیل کردند باید خودشان 

پاسخگو باشند.
* دنبال حاشیه در استان نیستیم

مهرام که این روزها در کنار محدودیت های 
اعتبــاری و تامین نیازهای بیمارســتانها و 

جوابگویی به بیماران بــا چالش های جدی 
روبروســت و به خاطر انتشــار و تایید خبر 
کودک آزاری نیز همچنان تحت فشار است 
از سیاسی شدن بیش از حد استان گایه مند 
است و آن را مانع خدمت رسانی همه جانبه 
می داند.رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین 
یادآورشــد: خدای خود را شاهد می گیرم که 
تاکنون سیاسی رفتار نکرده ام هرچند دیدگاه 
سیاســی دارم اما وجدانی نیســت سامت 
مردم را به خاطر مسائل سیاسی به مخاطره 
بیندازیم و بازیهای سیاســی را در درمان و 
ســامت مردم مشــارکت دهیم. وی بیان 
کرد: بیشــتر مدیران و معاونان دانشــگاه از 
افرادی هستند که شــاید با گرایش سیاسی 
من هماهنگ نباشند اما چون توانمند هستند 
از آنها استفاده کرده ام و فشارهای بیرونی را 
متحمل شده ام و هنوز برای انتصاب ها تحت 
فشار هســتم اما با خدای خود عهد بسته ام 
چون سامت مردم شوخی بردار نیست هرگز 
در سپردن مسئولیت ها نگاه سیاسی را دخالت 
ندهم و تنها به شایستگی و توانمندی افراد 
اتکا کنم و تا روزی که مسئولیت دارم همین 
روش را ادامــه می دهم تا جایگاه تخصصی 

درمان زیر سوال نرود.
* نگاه بومــی و غیر بومــی برای 

سرگرم کردن مردم است 
وی افزود: گاهی اوقات موضوع مدیر بومی 
و غیر بومی را در فضاهای مجازی و محافل 
مطرح می کنند در حالی که باید شایستگی 
مورد توجه باشــد و اصولا این نــگاه باید 
اصاح شود وقتی من بیش از ۱۵ سال است 
که در قزوین هســتم و اگر بازنشسته شوم 
یا از مســئولیت کنار بروم هم همین شهر را 
برای زندگی انتخــاب می کنم آیا غیر بومی 

محسوب می شوم؟
مهرام یادآورشد: اگر قرار باشد فقط ویژگی 

بومی یا غیر بومی بودن بــرای انتصاب ها 
مورد توجه قرار گیرد که خیلــی از مدیران 
قزوینی هــم باید از  مســئولیت کنند و این 
نگاه از نظر مصالح کشور نیز پسندیده نیست 
مگر آن که بومی با شایستگی یا غیر بومی 
بدون شایســتگی را مورد نظر قــرار دهیم. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان قزوین 
اضافه کرد: هم مدیر بومی و هم غیر بومی 
شایسته ارزشمند اســت و ما نیز در دانشگاه 
از مدیران بومی توانمند استفاده می کنیم و 
هیچ مشکلی نداریم اما به نظر می رسد برای 
ســرگرم کردن مردم گاهی این مباحث داغ 
می شــود تا برخی را از ادامه خدمت خسته 
کنند.وی گفت: برخی افــراد بومی را داریم 
که هیچ هنری نداشته و از استان رفته اند و 
افراد بومی متعددی هــم داریم که به دلیل 
مسائل سیاسی هرگز حاضر نیستند مسئولیت 
بگیرند لذا از رســانه ها انتظار داریم کمک 
کنند تا نگاه شایســته ســالاری در جامعه 
حاکم شود و نگذارند اســتان قزوین با این 
همه حواشی سیاسی وارد بازی بومی و غیر 
بومی هم بشــود. مهرام اظهارداشت: هرگز 
ادعا نمی کنم که اشــتباه یا خطا یا نقصی 
در کارها نیســت اما با همه محدودیت ها و 
مشکات با نیت خالصانه و صادقانه تاش 
کردیم تا نیروهای متخصص را حفظ کرده 
و روحیه آنها را برای خدمت به مردم تشویق 
کنیم اما گاهی با فضاسازی جامعه پزشکی 
را از خدمت باز می دارنــد. وی بیان کرد: در 
یک مقطع آنچنــان از حقوق های نجومی 
گفتند و پزشکان را در ســیبل قرار دادند که 
این جامعه مــورد کم لطفی قــرار گرفت و 
اگر تعداد انگشت شــماری از پزشکان فوق 
تخصص در اســتان مثا ۵۰ میلیون تومان 
حقوق می گیرند اما ماهانه ۲۰۰ عمل جراحی 
انجام می دهند را نمی گوییم تا مردم را بدبین 

کنیم. مهرام تصریح کرد: برخی مشاغل که 
کمتر کسی به آن توجه دارد بسیار بیشتر از 
پزشــکان درآمد دارند و شاید بود و نبودشان 
زیاد مهم نباشــد اما درآمدهای سرشــاری 
دارند که کســی به آنها کار نــدارد و جبهه 
گیری علیه متخصصان کشور نگران کننده 
است و باید این رویکرد اصاح شود.  رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی استان قزوین اضافه 
کرد: هنوز معوقات ۱۴ ماهه حقوق پزشکان 
را داریــم و برخی از پزشــکان متخصص و 
توانمند را با خواهش و تمنا در اســتان نگه 
داشته ایم که اگر به تهران بروند یا در مطب 
خصوصی کار کنند ۴ تا ۵ برابر حقوقی که از 
ما می گیرند درآمد خواهند داشت اما با اتهام 
زدن به پزشــکان و این که آنها فرار مالیاتی 
دارند انگیزه خدمت رسانی در پزشکان را از 
این افراد گرفته ایم.وی گفت: خوشــبختانه 
در استان قزوین با درک بسیار خوب مدیرکل 
امور مالیاتی استان هیچ مشکلی در پرداخت 
مالیات نداریم اما گاهی برخی مســائل در 
رسانه ها علیه پزشــکان منتشر می شود که 
نگران کننده اســت و اگر نتوانیم پزشکان 
متخصص را در اســتان حفظ کنیم مطمئن 
باشــید مردم کم درآمد متضرر خواهند شد.  
مهرام اظهار داشت: اگر شخصیت و جایگاه 
پزشــکان متعهد و پرتاش در رسانه ملی 
و سایر رســانه ها تخریب شــود و پزشکان 
براحتی از سیســتم دولتی خارج شوند آینده 
نگران کننده ای برای تامین نیازهای درمانی 
تخصصی بویژه برای قشــر کم درآمد پیش 

بینی می کنیم.  
* آماده خرید بیمارستان رحیمیان 

هستیم
وی در خصوص تعطیل شــدن بیمارستان 
رحیمیان هم تصریح کرد: با توجه به این که 
متولیان این بیمارســتان خیریه اعام کرده 
اند با تعرفه دولتی و خیریــه حاضر به ارائه 
خدمت نیســتند و این بیمارستان را تعطیل 
کرده اند در جلسات متعدد موضوع را بررسی 
کردیم و راهکارهای مختلفی ارائه شد. وی 
افزود: صاحبان بیمارستان خیریه رحیمیان 
اعــام کردنــد در صورتی کــه بدهی ۲۳ 
میلیارد تومانی این مرکزپرداخت شود آماده 
واگذاری آن به دولت هســتند و یک شرط 
هم تعیین کردند که همــه کادر درمانی را 
استخدام کنیم.  مهرام اظهار داشت: با همه 
بندها برای پرداخت بدهی بیمارستان و خرید 
آن موافقت کردیم و شرایط را مهیا کرده ایم 
که این کار صورت گیرد اما موضوع استخدام 
کادر درمانی خــارج از ضوابــط و اختیارات 
قانونی رئیس دانشگاه است و مسیر آن جور 
دیگری اســت.وی اضافه کرد: برای جذب 
کادر درمانی نیازمند دریافت مجوز استخدام 
و طی مراحــل گزینش هســتیم و ما هیچ 
اختیاری نداریم و نمی توانیم تعهدی بسپاریم 
و از نمایندگان مجلس هــم انتظار داریم با 
اشــراف کامل بر موضوع به درخواســت ها 
توجه کنند و اگر بخواهیم قوانین و مقررات 
را نادیده بگیریم همه باید پاســخگو باشیم. 
وی یادآورشد: به جز استخدام کادر پزشکی 
و درمانی بیمارســتان خیریه رحیمیان برای 
اجرای ســایر بندهای توافــق نامه آمادگی 
داریم و ما نیز مصمم هستیم مشکل درمانی 

شهر الوند حل شود.

امام جمعه قزوین:

مجامع بین المللی طرفدار حقوق انسان ها نیستند 

نماینده ولــی فقیه و امــام جمعــه قزوین گفت: 
کنوانســیونها و مجامع مدعی طرفداری ازحقوق 
کــودکان و زنان، فریبــکاری اســت و بدلیل بی 
تفاوتی در کشــتار کودکان غزه،فلسطین و یمن به 

اهداف آنها مشکوک هستیم.
کنفرانــس تخصصی حقوق کودک روز یکشــنبه 
با حضور محمــود عباســی معاون حقوق بشــر 
و اموربین الملــل وزیر دادگســتری و دبیر مرجع 
ملی کنوانســیون حقوق کودک، آیت الله عابدینی 
امام جمعه قزویــن، علی فرخزاد معــاون عمرانی 
اســتانداری، صدیقه ربیعی مدیر کل امور بانوان، 
مریم بیدخام مدیر کل امور اجتماعی اســتانداری، 
محمد شفیعی فرماندار قزوین و جمعی از  مدیران 
دستگاههای اجرایی در سالن اســتانداری برگزار 

شد.
آیت الله عابدینی در این همایش گفت: در شرایطی 
که دین اســام بهترین دســتورات و توصیه های 
اخاقی در رعایت حقوق کودک،  همســر،  زن و 
انسانها را دارد اما غربگرایی موجب شده آنچه خود 

داریم در دیگران جستجو کنیم.
وی اظهارداشت: ما به نظارت حقوقی مجامع بین 
المللی مشکوک هســتیم زیرا نهادهایی که خود را 
به دروغ دلسوز حقوق بشر و حقوق کودک و زنان 

می دانند در واقع بیشــتر برای ستمگران مفید بوده 
اند تا تیتر رسانه شــوند و جایگاه خود را در مجامع 

بین المللی تثبیت کنند.
نماینده ولی فقیــه و امام جمعــه قزوین تصریح 
کرد: غربیها خود را بر اســاس فرهنگ شان تنظیم 
می کنند و در شــرایطی که این روزهــا در مقابل 
کودک کشی در یمن و سوریه و غزه سکوت کرده 
اند چگونه می خواهند مرجع مــا در احیای حقوق 

کودک باشند.
وی اضافــه کرد: پیامبــران بنیانگــذاران عدالت 
و حقوق انســانها بودند اما امروز جــوری وانمود 
می شــود که با اصرار بگوییم مخالــف این حقوق 
نیســتیم. عابدینی اضافه کرد: از نگاه اسام هیچ 
کس حق ندارد کرامت انســانی را زیر سوال ببرد 
و به خود و دیگران آســیب برســاند در حالی که 
مستکبران کرامت های انســان ها را می شکنند تا 
بتوانند دیگران را زیر سلطه برده و مرید خود کنند 
و به آنها بگویند شــما عقب مانده ایــد و هر چه از 

مدرنیسم و آزادی است به آنها تعلق دارد.
عابدینی گفت: با اتکا بــه آموزه های دینی و قرآنی 
ما باید صــادر کننده محتــوا و نرم افــزار حقوق 
انسانی اعم از کودک و زن باشیم و این موضوع با 

خودباوری ممکن می شود.
وی اظهارداشت: سابقه ما از آدم تا خاتم و در کتب 
آسمانی است و در شــرایطی که دریایی از حقوق 
انسانی داریم و رساله حقوق امام سجاد یک قطره 
از بحارالانوار اســت که نشــان می دهد می توانیم 
بجای وارد کننده در واقع صادرکننده حقوق کودک 
باشیم.عابدینی در ادامه یادآورشد: توصیه می کنم 
خود را کوچک نشــمارید و احســاس نکنید حتما 
باید غربیها به ما چیزی یاد بدهند زیرا کســانی که 

مجامع بین المللــی را در اختیار دارند و می خواهند 
ما حقوق خود را بــا آنها هماهنگ کنیم کســانی 
هستند که در گذشــته با قانون کاپیتولاسیون در 
صدد ســلطه بر ما و تحقیر ملت بودند و امروز هم 

در برابر کودک کشی جهانی سکوت کرده اند.
امام جمعــه قزوین اظهارداشــت: یــک جریانی 
در کشــور تاش می کند و تصمیــم دارد ما را با 
اســتکبار همراه کند اما بهترین الگوی ما ســبک 
زندگی اســامی اســت که باید برای پیاده شدن 
آن همت کنیــم.وی گفت: در حوزه نــرم افزاری 
حقوق انســانها هیچ کمبودی نداریم و باید تمدن 
اســامی را تعریف کنیم البته در میــدان عمل ما 
هم کاستی هایی داریم و شــرمنده ایم که کودک 
کار و خیابانی داریــم ولی در ســرزنش هم نباید 
افراط کنیم بلکه بپذیریم ما هم مانند بســیاری از 
کشــورهای پیشــرفته با پدیده هایی مانند کودک 
خیابانــی و کار مواجهیم که باید بــرای آن تدبیر 

کنیم.
عابدینی اظهارداشــت: در قرآن از پیــش از تولد 
کودک تا زمان بزرگســالی برنامه و توصیه و اندرز 
و آموزه هایــی دارد که اگر به آن عمل شــود یک 
تربیت اصولی شــکل می گیرد و حتی نگاه عاطفی 
و دینی به فرزند دارد که می تواند آینده فرزندان را 

تضمین کند که به آن کمتر توجه کرده ایم.
امام جمعــه قزوین بیان کرد: مراقب باشــید مبادا 
دیگران فرصت های ما را به نام خود ثبت کنند و با 
غفلت در زمین دیگران بازی کنیم و عناوین جذاب 
و فریبنده در عرصه های بین المللی ما را از مســیر 
اصلی منحرف نکند لذا بهترین راه این است که از 
منابع قرآنی و دینی اســتفاده کنیم و حق و حقوق 

خود و دیگران را محترم بشماریم.

مدیرکل بیمه سامت استان قزوین گفت: ۲۴ میلیارد 
تومان طی سال جاری از بیمه شدگان استان به عنوان 

حق بیمه دریافت شده است.
قاسم بهرامی در نشست هم اندیشــی شورای اطاع 
رســانی بیمه سامت با اصحاب رســانه استان که در 
سالن جلسات بیمه سامت اســتان قزوین برگزار شد، 
اظهار داشت: اصحاب رســانه بازوان قدرتمند جامعه 
در حوزه اطاع رسانی محسوب می شود که می توانند 
کمک رسان دســتگاه ها در اجرای امور مربوطه باشند. 

وی با اشاره به آمار بیمه شــدگان استان گفت: از ۴۶۰ 
هزار بیمه شده اســتان، ۸۰ هزار نفر حق بیمه پرداخت 
می کنند و بقیه به طور رایگان بیمه شــده اند.مدیرکل 
بیمه ســامت اســتان قزوین عنوان کرد: در صورت 
پرداخت اعتبار از ســوی دولت، قــادر به پرداخت حق 
بیمه طرف قرارداد هســتیم. بهرامی یادآورشــد: ۲۴ 
میلیارد تومان طی ســال از بیمه شدگان به عنوان حق 
بیمه دریافت کردیم و این مبلغ ۱۷۰ میلیارد تومان حق 
بیمه بوده که مابه التفاوت را دولت پرداخت کرده است.

وی تصریح کرد: ۷۰ درصد مطالبات بیمارســتان های 
دولتی و خصوصــی علی الحســاب تا اردیبهشــت 
سالجاری پرداخت شــده اســت و این در حالی است 
که هیچ بیمارســتانی نیســت که با بیمه سامت قرار 
داد نداشته باشــد.مدیرکل بیمه سامت استان قزوین 
خاطرنشان کرد: نســخه الکترونیک به طور پایلوت در 
قسمت های جزئی شــهر انجام می شود و در کشور نیز 
از لحاظ اجرای این طرح، بعد از اســتان های کرمان و 

آذربایجان شرقی در رنج متوسط کشوری هستیم.

دریافت ۲۴ میلیارد تومان حق بیمه از بیمه شدگان استان صنعتی 

سرپرست شعب استان قزوین
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صبا تو نکهت آن زلف مشکبو داری
به یادگار بمانی که بوی او داری

دلم که گوهر اسرار حسن و عشق دروست
حافظتوان به دست تو دادن گرش نکو داری

  اولیــن جشــنواره اقــوام ایرانــی بــا همکاری 
شهرداری محمدیه و با حضور نصیری سرپرست 
فرمانداری شهرســتان البرز؛ بخشدار، شهردار 
و اعضای شورای اســامی و جمع کثیری از اهالی 
ناحیه شهری مهرگان در بوستان بهشت مهرگان 

برگزار شد.
نصیری سرپرست فرمانداری شهرستان البرز در 
آئین افتتاحیه اولین جشنواره اقوام ایرانی ناحیه 
شهری مهرگان با قدردانی از مدیریت شهری شهر 
محمدیه و ناحیه شــهری مهرگان گفت: برگزاری 
این گونه جشنواره ها عاوه بر بالا بردن ظرفیت 
فرهنگی منطقه می تواند زمینه آشــنایی بیشتر 
مردم با آداب و سنن اقوام ایرانی را در فضایی 

مملو از شادی و نشاط برای خانواده ها مهیا کند.
وی افزود: ناحیه شهری مهرگان یکی از شهرهای 
اســتان قزوین از لحــاظ موقعیــت جغرافیایی و 
امکانات است و وجود مردمان خوب از اکثر نقاط 
کشــور در ناحیه شــهری مهرگان و ساکن شدن 

در این منطقه باعث شــده این شهر قابلیت های 
ویژه ای داشته باشد که باید از این ظرفیت برای 
سازندگی بیشتر در این شهر و بهره مندی مردم 

از خدمات مطلوب تر استفاده کرد.
نصیری یاد آورشد: برگزاری جشنواره های اقوام 
ایرانی می تواند در معرفی ظرفیت های فرهنگی 
و هنری و صنایع دســتی بخصــوص محصولات و 
تولیدات دیگر اســتان های کشــور به مردم این 
منطقه مؤثر باشد و ما هم باید از این فرصت برای 
معرفی ظرفیت های فرهنگی شهر استفاده کنیم.
مریم نخستین شهردار محمدیه نیز در این مراسم 
با بیان اینکــه شــهرداری محمدیــه برنامه های 
فرهنگی خوبی را در ناحیه شهری مهرگان تدارک 
دیده است گفت: اعتماد مردم به مدیریت شهری 
و مسئولان باعث شده عملکرد شهرداری هر روز 
بهتر شود و در این راستا تعهدی که به مردم خوب 

مهرگان داده شده عملیاتی کرده ایم.
وی اظهار داشــت: با توجه به شــرایط اقتصادی 
خوشــبختانه با حمایت ها و همســویی خوب شما 
مردم و اعضای شــورای اسامی شهر و مسئولان 
استانی و شهرســتانی شــاهد فعال شدن همه 
پروژه های در دست اقدام و پیش بینی شده در 
مهرگان هســتیم و بزودی این پروژه ها به بهره 

برداری خواهد رسید.
شهردار محمدیه با اشاره به سرانه فضای سبز در 
شــهر مهرگان گفت: برای افزایش سرانه فضای 
سبز پروژه های خوبی در این منطقه پیش بینی و 

طراحی شده که احداث پارک بانوان در راستای 
ایجاد نشاط و شادابی در بین بانوان و بهره مندی 

آنان از یک فضای آرام ایجاد شده است.
نخستین تصریح کرد: در پارک بانوان فضاهایی 
شــامل فرهنگ ســرا، فضای تفریحی و ورزشی 
پیش بینی شــده اســت و احــداث ایــن پروژه 
با اعتبــاری بالغ بر یــک میلیارد تومــان از دیگر 

برنامه های فرهنگی شهرداری قزوین است.
شــهردار محمدیه بیان کرد: ۶۰ الی ۷۰ درصد 
بودجه شــهرداری در مهرگان بــرای پروژه های 

عمرانی و خدماتی هزینه می شود.
وی اضافه کرد: زمین ایســتگاه شماره دو آتش 
نشــانی به صورت رایــگان از ســوی اداره راه و 
شهرســازی در اختیار شــهرداری قرار گرفته و 
تاش خواهیم کرد با توجه به وضعیت اقتصادی 
مردم هزینه آن را از دولت بگیریم و امیدواریم 

این پروژه در هفته دولت کلنگ زنی شود.
نخستین بیان کرد: در شهر محمدیه هم بر اساس 
نیاز و اولویــت بنــدی پروژه ها طراحی شــده و 
عملیاتــی می شود.شــهردار محمدیــه در ادامه 
به برگزاری اولین جشــنواره اقــوام ایرانی در 
مهرگان اشاره کرد و گفت: اولین جشنواره اقوام 
ایرانی در راســتای تقویت برنامه های فرهنگی 
شهرداری با حضور همه اقوام سراسر کشور در 
ناحیه شهری مهرگان برگزار می شود و این حرکت 
فرهنگی می تواند بــرای رونق و آبادانی مهرگان 

مؤثر باشد.

وی یاد آور شــد: اولین جشــنواره اقوام ایرانی 
بــا حضــور ۱۲ اســتان در ۵۶ غرفــه در پــارک 
۱۰ هکتاری بهشــت مهــرگان با هــدف معرفی 
توانمندی هــای هنــری، صنایع دســتی و اقوام 
ایران زمین و آشنایی مردم با سوغات و هدایای 
سایر استان های کشــور و معرفی توانمندی های 

استان ها برپا شده است.
نخســتین اضافه کرد: این جشــنواره ۱۰ شــب 
برپاست و شهروندان می توانند در این جشنواره 
با صنایع دســتی و تولیدات اقوام کشــور و نیز 
فرهنگ و آداب سنن مناطق مختلف کشور آشنا 
شوند.علی کاظمی رئیس شــورای اسامی شهر 
محمدیه نیز در این مراســم با بیان اینکه اقوام 
مختلف ایرانی با همدلی و وحدت توانستند هشت 
سال دفاع مقدس را با پیروزی به پایان برسانند 
افزود: مردم خوب ایران زمین در اقوام مختلف 
با سنن و فرهنگ های مختلف یکدل و یکصدا کنار 
هم جنگ تحمیلی را با پیروزی به پایان رساندند 
و افتخار بزرگــی را برای نظام مقــدس جمهوری 

رقم زدند.
وی یادآور شــد: در مهرگان هم جمعیت ســاکن 
از اقوام مختلف اســت اما با درک بالای فرهنگی 
شاهد صفا و صمیمیت و نشاط و شادابی در بین 
شهروندان هستیم که با آرامش و محبت در کنار 

هم زندگی می کنند.
نخســتین تصریح کرد: نیروی انتظامــی در کنار 
بســیج در تأمین امنیــت ناحیه شــهری مهرگان 

نقش مؤثری داشته که ضمن تشکر و قدردانی 
امیدواریم با تاش شــبانه روزی نیروها شاهد 

امنیت و آرامش پایدار در این ناحیه باشیم.
رئیس شورای اسامی شــهر محمدیه بیان کرد: 
جشــنواره اقوام ایران زمین می تواند در ایجاد 
همبستگی ملی و قومی تأثیر گذار باشد و برگزاری 
اینگونه جشنواره ها فرصت خوبی است تا اقوام 
مختلف در کنار هم بــا اجــرای برنامه های محلی 

زمینه معرفی آداب و سنن را مهیا کنند.
کاظمی اظهار داشت: در این جشــنواره عاوه بر 
توزیع و عرضه محصولات متنوع و سوغات و صنایع 
دستی دیگر اســتان ها شــاهد اجرای موسیقی 
سنتی و اقوام مختلف، موســیقی محلی و اجرای 
برنامه های شاد و متنوع، بازی های بومی و محلی در 

حاشیه این جشنواره برگزار خواهد شد.
اولین جشنواره اقوام ایرانی از پنجم تا دوازدهم 
مرداد به مدت ۷ شب از ســاعت ۱۹ الی ۲۴ در 

بوستان ۱۰ هکتاری بهشت مهرگان برپاست.

اولین جشنواره اقوام ایرانی در مهرگان برگزار شد

 صبا محمدخانی -خبرنگار جام جم قزوین:
صورتش را با چفیه پوشــانده و با نوک کفش خاک بلوار 
را زیر پاهایش می کند بیش از چهار ســاعت است که در 
گرمای کافه کننده کنار ده ها کارگر ساختمانی، چشم به 
خیابان و تردد خودروها دارد. با رسیدن اولین وانت که فریاد 
می زند کارگر، همراه دیگران به  سرعت به سمت خودرو 
می دود  تا شاید برنده این ماراتن نفســگیر باشد و بتواند 

امروز را هم از زیر سایه سنگین بیکاری فرار کند.
ولی بازار مسکن کساد است از جمعیت ۶۰تا ۷۰نفری دور 
میدان تنها عده ای از سد این انتظار کشنده رد می شوند و  
عده زیادی مجبورند در نیمه روز مســیر خانه را مأیوسانه 

بازگردند.
* قصه تلخ کارگران ساختمانی 

»حامد محمد پور« ۳۰ســال دارد و فارغ التحصیل رشته 
حسابداری است به گفته خودش به دلیل پیدا نکردن شغلی 
مرتبط با رشته تحصیلی اش؛ کار پدری اش را که گچکاری 
اســت ادامه می دهد. وقتی از او در خصوص مشــکات 
شغلی اش می پرسیم می گوید شروع قصه همین جاست 
انتظار کشــنده پر از حقارت و شــرم  روبروی چشم های 
عابرین آن هم کنار خیابان بدون هیچ ســقفی زیر آفتاب، 

باران و برف.
وی ادامه می دهد: مهم ترین مشــکل ما نداشتن امنیت 
شغلی است، زمستان ها که خبری از کار نیست. وقتی هم 
که هوا کمی گرمتر می شود آنقدر دست زیاد است که عده 
زیادی بیکار می مانند. این روزها ســاخت و سازها محدود 
شده اند و به کارگری ســاختمان نمی توان به عنوان یک 
شغل نگاه کرد. هرچند بسیاری از ما در کار خود حرفه ای 
هســتیم، اما این تخصص امروز کاربردی ندارد و باید در 
کنار آن به دنبال مشاغل دیگری باشیم  که در آن سررشته 

ای نداریم.
* کار پر خطر زیر تیغ ناامنی 

»محمد نادری فر« ۴۸ســاله دیگر کارگر قزوینی نیز به 
مشکات بیمه این کارگران اشاره کرده و می گوید: تعداد 
زیادی از ما به دلایل مختلف بیمه نیستیم یا توان پرداخت 
حق بیمه خــود را  نداریم و  همه این هــا در کنار افزایش 
هزینه های زندگی، سنگینی بار معیشت را بر دوشمان چند 

برابر می کند. 
نادری فر می افزاید : کار ساختمانی بسیار پر خطر است و در 
همین مدت شاهد  حوادث زیادی بوده است که افرادی را 

تا معلولیت حرکتی و  خانه نشینی پیش برده است؛ با همین 
اوصاف کارفرما ترجیح می دهد که از کارگران اتباع بیگانه 
استفاده کند تا کارگر ایرانی و همین موضوع باعث می شود 
بسیاری از امثال من که در کار خود استادکار هستیم مجبور 
شویم برای امرار معاش کنار خیابان منتظر برای کار منتظر 

باشیم.
* دستمزدهای ناچیز و بیمه های نیم بند 

دســتمزد روزانه ایــن کارگــران که بیشــتر به کارهای 
ساختمانی مشغول هســتند، حدود ۶۰ تا ۸۰ هزار تومان 
اســت که با توجه به گرانی ها و تورم این چند ســال اخیر 
رقم بسیار ناچیزی اســت. این در حالی است که بسیاری 
از این افراد حتی بیمه هم نیستند و نمی توانند از تسهیات 

درمانی و بازنشستگی استفاده کنند.
بر اســاس  آمارها بیش از ۴۵ درصد حوادث ناشی از کار 
مربوط به بخش ساختمان است. مشــاغل ساختمانی از 
خطرناک ترین و پرحادثه ترین کارها به شــمار می روند و 
کارگران ساختمانی بیش از سایر مشاغل در معرض انواع 
حوادث قرار دارند از این رو  بیمه آنان بویژه در حوزه حوادث 
ناشــی از کار امری حیاتی  وضروری محسوب می شود. 
جلسه بررسی مشکات اســتادکاران و کارگران صنعت 
ساختمان با حضور اکبر شوکت رئیس هیئت مدیره کانون 
انجمن های صنفی کارگران ساختمانی کشور، در قزوین 
برگزار شــد و این مســئول از قطع بیمه ۳۰۰هزار کارگر 

ساختمانی خبر داد.
وی گفت: در حال حاضر بیش از یک میلیون و ۳۰۰ هزار 
کارگر ساختمانی در کشــور وجود دارند که به گفته اکبر 
شــوکت  رییس انجمن صنفی کارگران ساختمانی از این 
تعداد یک میلیون و صد هزار سهمیه بیمه توسط سازمان 

تامین اجتماعی به کل کشور اباغ شده است.
به گفته وی از این تعداد بیمه نزدیک به ۳۰۰ هزار کارگر 
غیر ســاختمانی قطع شــده و حدود ۸۵۰ هزار نفر تحت 

پوشش بیمه تامین اجتماعی قرار گرفتند.
* دولت مطالبات خود را پرداخت کند 

رییس هیات مدیر کانون انجمن هــای صنفی کارگران 
ساختمانی کشــور تصریح کرد: با اجرای نامناسب طرح 
سامت امروز حدود ۱۰ تا ۱۵ هزار میلیارد تومان از سهم 
تأمین اجتماعی و کارگران خارج شــده و به پزشکان داده 

می شود و تداوم این روند منطقی نیست.
شــوکت  با بیان این مطلب که امروز دولت بیش از ۲۰۰ 

هزار میلیارد تومان به ســازمان تأمیــن اجتماعی بدهی 
دارد  گفــت: اگر ایــن مطالبات پرداخت نشــود در آینده 
نزدیک با یک بحران بــزرگ در پرداخــت حقوق بیمه 
شدگان و مســتمری بگیران، خدمات درمانی و بهداشتی 
روبرو خواهیم شــد . عضو شــورای عالی کار بیان کرد: 
هنوز راهکاری همه جانبه برای خطرات ناشــی از فعالیت 
کارگران ساختمانی اندیشیده نشده است و سالانه ۱۳۰۰ 
تا ۱۴۰۰ کارگر در کشــور بر اثر حوادث ناشی از کار جان 
خود را از دست می دهند و به همین میزان نیز کارگر قطع 
نخاعی داریم که بسیار هزینه سنگینی به کشور تحمیل 
می کند.شــوکت افزود: برای کاهش حوادث ناشی از کار 
به تدوین قانون جامعی در مجلس نیاز داریم تا کارفرمایان 

هم به اجرای بیمه مسؤلیت فنی کارگران ملزم شوند.
وی با اشاره به آمار بالای حوادث ناشی از کار در این حوزه  
گفت: در سال ۹۱ تعداد کشته های ناشــی از حوادث کار 
حدود ۲۰۰۰ کارگر بود و ۵ برابر این آمار با تهدید بهداشت 
ســامت کارگران مواجهیم که در کنار آموزش و تأمین 
وســایل ایمنی باید کارفرمایان و کارگران را برای رعایت 

نکات ایمنی در محیط کار تشویق و ملزم کنیم.
* اتباع بیگانه؛ تهدید امنیت شغلی کارگران

عضو هیئت امنای ســازمان تأمین اجتماعی یادآور شد: 
وجود اتباع بیگانه در صنعت ســاختمان یک تهدید دیگر 
برای اشتغال کارگران ایرانی اســت که باید در این زمینه 
نیز تدبیــر لازم صورت گیرد تا وضعیت شــغلی کارگران 

ساختمانی دچار چالش بیشتر نشود.
وی اضافه کرد: برخی از این کارگران اتباع بیگانه با چراغ 
خاموش در حال تبدیل شــدن به کارفرما هستند و برخی 

صنایع را در خدمت خود گرفته اند به طوری که حدود ۱۰ 
هزار تبعه بیگانه بیش از ۱۰ میلیارد تومان ســرمایه دارند 
که می توانند در حوزه صنعت ساختمان بر اشتغال کارگران 

ایرانی تأثیرگذار باشند.
»نبــی الله کاظمی« رئیــس انجمن صنفی تأسیســات 
شهرستان قزوین در خصوص مشکات این صنف گفت: 
کارگران ساختمانی با مشکات متفاوتی روبرو هستند که 
یکی از مهمترین آنها، نبود حمایت لازم از سوی اداره کار 
به هنگام حوادث ساختمانی اســت. معمولا کارگرانی که 
حین کار در کارگاه های ساختمانی دچار حادثه می شوند، 
باید در فرآیند اداری توسط اداره کار مورد کارشناسی قرار 
بگیرند که در بیشتر موارد کارشناسان کارگر را مقصر اعام 
می کنند. وی افزود: کارگــران افغان جای کارگران ایرانی 
را گرفته اند و متاســفانه کارفرماها در بیشتر موارد به جای 
انتخاب کارگر ایرانی، به کارگر افغــان مراجعه می کنند. 
درحالی که احتمال رفتارهای ســوء اخاقــی و امنیتی از 
سوی کارگران افغان به مراتب بیشــتر از کارگران ایرانی 
است و مسئولان آنچنان که باید رسیدگی نمی کنند.حق 
بیمه های وسوسه انگیز پای متخلفین را به ماجرا باز کرده 
است این موضوعی اســت که مدیرکل تامین اجتماعی 
اســتان درباره متوقف شــدن بیمه تعــدادی از کارگران 

ساختمانی در قزوین مطرح می کند.
ســیروس نصیری  گفت: موضوع کارگران ساختمانی از 
سال ۸۹ اجرایی شد و خوشبختانه در طول سالهای گذشته 
مشکات این گروه بسیار کاهش یافته و برای سایر موارد 

هم بر اساس قانون رفتار می کنیم.
نصیری بیان کرد: در ســالهای اخیر بخشی از مشکات 

رانندگان و کارگران ساختمانی برطرف شده و امروز تنها 
صنفی که فقط هفت درصد حــق بیمه پرداخت می کنند 
کارگران ساختمانی هســتند. وی اضافه کرد: ۲۰ درصد 
بیمه کارگران ساختمانی توسط کارفرمایان از محل مجوز 
ساختمانی پرداخت می شود لذا برخی وسوسه می شوند که 
به ناحق خودرا وارد این عرصه کنند و از خدمات حمایتی 
دولت برخوردار شوند و در واقع حق دیگران را ضایع کنند. 
مدیرکل تامین اجتماعی اســتان قزوین یادآورشد: برای 
برخورداری از خدمات بیمه ای باید افــراد کارت مهارت 
داشته باشند و پس از نام نویســی از این خدمات استفاده 
کنند. وی گفت: سهم استان از خدمات بیمه ای ۲۶ هزار و 
۵۹۷ نفر بود که از مجموع کارگران ساختمانی تاکنون ۲۲ 

هزار و ۳۵۷ نفر از بیمه برخوردار شده اند.
نصیری بیان کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۱۶ هزار و 
۲۸۹ مورد بازرسی از کارگران ساختمانی صورت گرفته که 

۶۱۰۵ نفر تاکنون قطع بیمه شده اند.
وی اظهارداشــت: این افراد درزمره کســانی بودند که در 
عرصه ســاختمانی فعالیت نداشــتند و با این کار از ضایع 

شدن حق کارگران واقعی جلوگیری شده است.
نصیری تصریح کرد: از انجمن هــای صنفی انتظار داریم 
کارگران واقعی را به ما معرفــی کنند تا بتوانیم حق آنها را 
ادا کنیم و در خصوص تامین هزینه های حوادث ناشی از 
کار هم همه گونه همکاری می کنیم. وی اضافه کرد: هیچ 
منعی برای پوشش بیمه ای کارگران ساختمانی نداریم و در 
اجرای قانون تکلیف داریم در خدمت بیمه شدگان بویژه 
کارگران ساختمانی باشیم. مدیرکل تامین اجتماعی استان 
قزوین بیان کرد: نداشــتن مرخصی استعاجی مربوط به 
کارگرانی است که کارفرما ندارند و برای کارگران عام نمی 

توانیم کار ی کنیم.
وی اضافه کرد: در خصوص کارگران فصلی ساختمانی که 
گاهی اوقات بیکار می شوند همراهی لازم را خواهیم داشت 
و به مسئولان شعب اعام می شــود تا حقی از این افراد 
ضایع نشود. نماینده مردم قزوین، البرز و آبیک در مجلس 
شورای اسامی نیز در جلسه بررسی مشکات استادکاران 
و کارگران صنعت ساختمان با اشاره به مشکات قانونی در 
مسیر بیمه و حمایت از این کارگران گفت: قوانین در برخی 
مواقع مشکل ساز است چون جامع تهیه نشده و نمی تواند 

جوابگوی نیازهای سه جانبه کار و کارگر و کارفرما باشد.
سید حمیده زرآبادی اضافه کرد: در پیگیری تهیه آئین نامه 

ماده ۱۸ جدی هستیم و چون ماهیت مشاغل ساختمانی 
متفاوت و متنوع اســت و ما خاء قانونی هم داریم باید با 
کمک مرکز پژوهش های مجلس بتوانیم کارهای موثری 
صورت دهیم. نماینده قزوین در مجلس شورای اسامی 
گفت: متاسفانه در گذشــته چون نظارت مناسب صورت 
نگرفت شاهد بودیم که افراد خارج از این رسته وارد شدند 
و خود را بیمه کردند در حالی که کارگر ساختمانی نبودند 
و حق افراد واقعــی را ضایع کردند و امــروز اجرای طرح 
پایش توانسته راستی آزمایی را پیاده کند و کارگران واقعی 
شناسایی شوند. وی گفت: فعالیت هایی مانند خبرنگاری 
و کارگران ساختمانی در ردیف مشاغل سخت و زیان آور 
هستند اما به دلیل مشکات مالی سازمان تامین اجتماعی 
نتوانســته ایم آنها را تحت پوشــش قرار دهیم و موضوع 
در کمیســیون معطل مانده و تاکنون فقط آتش نشانان 
مشمول این قانون شده اند که امیدواریم با گشایش مالی 

بتوانیم مشکات کارگران را برطرف کنیم.
زرآبادی در خصوص طولانی شدن زمان تمدید کارت های 
مهارت ســازمان فنی و حرفه ای کارگران ساختمانی هم 
گفت: تمدید این کارتها در مدت یک یــا دو ماه منطقی 
نیست و خدمات بیمه ای کارگران ساختمانی را دچار آسیب 
می کند لذا باید برای تسریع در صدور تمدید کارتهای فنی 
و حرفه ای در حداقل ۲۴ ســاعت اقــدام مقتضی صورت 
گیرد. جامعه کارگری موتور محرک و نیروی مولد جامعه 
محسوب می شود و افزایش خدمات به این قشر، از ابتدایی 
ترین گام ها برای تحقق عدالت اجتماعی  و نیل به الگوی 

مطلوب مدیریتی است.
بی شــک اگر طبقه کارگــری در یک جامعــه به لحاظ 
انگیزشی تضعیف شــود، بازتاب آن را در رفتار خود نشان 
می دهد و در چنین شــرایط برآیند کار کاهش می یابد و با 

افت تولید سرمایه مواجه خواهیم بود. 
این روزها که میدان های شــهر هر روز شاهد تجمع هایی 
هستند که هر چند به نشانه اعتراض نیســت اما هزاران 
ناگفته در خود دارد. کارگران ساختمانی هر روز در میادین 
شهر ساعت ها انتظار می کشــند تا در این بازار کم رونق 
بتوانند درمقابل بیکاری ایستادگی کنند. آنها ایستاده اند تا 
بگویند مرد عمل هستند، به شرطی که دیگران هم نگاهی 
نه از روی ترحم، بلکه از روی وظیفه بیندازند و بر مشکات 
این جامعه که هر روز بیش از گذشــته  قامتشــان را خم 

می کند، مرهم بگذارند.

جام جم قزوین از  وضعیت کارگران ساختمانی گزارش می دهد؛

کارگران ساختمانی در انتظار سقفی از امید 
گزارش


